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Vraag Antwoord

Op 21 september 2017 heeft het CDA, samen met GBW, een motie ingediend
bij de behandeling van de bomenverordening 2017. Strekking was dat er bij 
het kappen van bomen met een ecologische waarde in het openbaar domein 
een herplant van een boom van gelijkwaardige ecologische waarde moet 
plaatsvinden. Kunt u aangegeven op welke wijze deze aangenomen motie is 
opgepakt en is uitgevoerd?

Dit is op de volgende wijze opgepakt en uitgevoerd: Eerst is bij het besluit op de 
uitvoering beschreven welke boomsoort welke ecologische waarde heeft. Bij het 
kappen van bomen wordt altijd herplantplicht opgelegd en elke herplant vindt altijd 
plaats met dezelfde boomsoort, dan wel een andere boomsoort met gelijkwaardige of 
hogere ecologische waarde. (Nooit minder.) De ecologische waarde die het bestand 
Woudenbergse bomen vertegenwoordigd wordt dus vergroot.


